
           23-10-2018 

Goedenavond geacht college en raadsleden. 
Voorzitter bedankt voor het mogen inspreken. 

 

Mijn naam is Gerjan Breukers bestuurder LTO afd. Achterhoek Noord. 

Vanavond staat het plussenbeleid op de agenda. 

Als lto afd. maken wij ons zorgen over de toekomst van onze leden. 

Veel bedrijven zullen stoppen, andere hebben geen opvolger. 

Regels blijven zich maar opstapellen. 

Volgens de Rabobank zijn er over 10 jaar nog 1000 varkenshouders over. Nu zijn het er nog 3500. 

De productie zal met ongeveer 5% dalen, wat betekent dat bedrijven zullen groeien. 

Hiervoor is ruimte nodig op 1 of meerdere locaties. Ook voor de brandveiligheid is meer ruimte nodig 

zodat stallen verder uit elkaar gebouwd kunnen worden, maar ook voor bijvoorbeeld dierenwelzijn. 

Wil de gemeente deze ondernemers behouden, dan zult u dus ruimte moeten creëren voor deze 

vakmensen. Deze vakmensen behoren overigens tot de besten van de wereld wat betreft de carbon 

footprint, productie, efficiency, welzijn, emissies enz. 

Het plussenbeleid is een kans voor deze ondernemers, maar de kostprijs zal uiteindelijk leidend zijn. 

Veehouderij blijft immers een economische bedrijvigheid. 

LTO daagt u uit om verder te kijken dan vandaag: Wat is er nodig over 5 tot 10 jaar? 

 Bouwblokken van 1.0 tot 1.5 ha zijn niet meer van deze tijd. En dit is toch echt een 

beleidskeuze van de gemeente. Kijk hier nog eens goed naar zonder u te verschuilen achter 

de MER. 

 

 Houd beleidsregels simpel en praktisch uitvoerbaar. 

Randvoorwaarden zijn voldoende. 

 

 €20, - /M2 voor een uitbreiding van het bouwvlak is niet het doel. 

Het doel is verbetering van de ruimtelijke kwaliteit gebruikmakend van de omgevingsdialoog. 

Wij (LTO) stellen daarom voor om dit te wijzigen in: “maximaal €20, -/M2 “ 

 

LTO Achterhoek Noord wenst u veel wijsheid en visie toe. 

Bedankt voor uw aandacht. 

 

 

 


